

## اربح iPhone 14 في ستارلينك مع بطاقات QNB

## Win an iPhone 14 at Starlink with QNB Cards

Get a new iPhone 14 for 5 customers with most spending at Starlink, in stores and online through www.starlink.qa, using QNB credit or debit cards. Customers will also benefit from double points for any purchases using QNB Life Rewards Credit Cards.

This offer is valid from 18 October to 30 November 2022.

The more you spend, the more your chance to get the prize and get double points!

## **Program Terms and Conditions:**

- All QNB retail customers (credit and debit cardholders) are eligible for this offer.
- All purchases transactions using QNB Cards on registered QNB POS terminals will be accumulated to select the top 5 spenders to win an iPhone 14.
- 3. The prize specification is a new iPhone 14 128 GB, blue colored.
- 4. Purchases at Starlink must be made between 13 October to 30 November 2022 and posted by 11th December 2022.
- 5. The winners will be notified through QNB's official communication channels by 20th December 2022. By accepting the prize, each customer agrees to participate fully in a public relation events and other publicity that may be organized by QNB in the relation to the award, otherwise the customer should notify QNB that he/she disagree to participate in the public event and wishes to be excluded.
- 6. QNB reserves the right to disqualify any customer name from receiving the prize, if, in its sole discretion, it is found to have violated any of these terms and conditions, close their credit card/current accounts with QNB at the time of the prize rewarding or have been convicted for any type of crime or any other applicable laws with prior approval from Ministry of Commerce and Industry.
- 7. The bank may in case of isolated circumstances, at any time without prior notice, replace or substitute the prize being offered under the promotion with another prize of equivalent or similar value, at the sole discretion of QNB with prior approval from Ministry of Commerce and Industry.
- 8. In the condition that the customer did not claim the prize within 30 days after the announcement for whatever reasons, QNB reserves the right to notify Ministry of Commerce and Industry and replace the customer name with the next higher spender, or use the prize for another purpose at the bank's discretion. The bank will not be responsible for any fees incurred as a result of giving the prize to the customer or due to the delay of picking-up the prize.
- 9. This offer is not applicable for SMEs and Corporate credit cardholders.
- 10. There is no cash alternative to the campaign's rewards.
- 11. The terms and conditions are governed by the laws of the State of Qatar. Qatari courts shall have exclusive jurisdiction to hear and settle any dispute arising from or in relation whatsoever.
- All other terms and conditions shall refer to Life Rewards Program Terms and Conditions.

سوف يتم اختيار العملاء الخمسة الأكثر إنفاقًا للحصول على جهاز iPhone 14 في محلات ستارلينك باستخدام بطاقات QNB الانتمانية والخصم. بالإضافة إلى مضاعفة النقاط باستخدام بطاقات QNB مكافآت Life الانتمانية على المشتريات عير الإنترنت في www.starlink.qa ومتاجر ستارلينك.

يسري هذا العرض من 18 أكتوبر إلى 30 نوفمبر 2022.

كلما أنفقت أكثر كلما كانت فرصة الفوز بالجائزة ومضاعفة نقاطك أكثر!

## شروط وأحكام البرنامج:

- 1. جميع عملاء QNB الأفراد (حاملي بطاقات الائتمان والخصم) مؤهلون لهذا العرض.
- سيتم تجميع معاملات الشراء التي تتم باستخدام بطاقات QNB على أجهزة نقاط البيع التابعة لـ QNB لتحديد أكبر 5 منفقين للفوز بجهاز آيفون 14.
  - 3. الجائزة هي جهاز آيفون 14 باللون الأزرق، بسعة 128 جيجابايت.
- 4. يجب إجراء عمليات الشراء في ستارلينك خلال الفترة من 13 أكتوبر إلى 30 نوفمبر
  2022 وقيدها بحلول 11 ديسمبر 2022.
- 5. سيتم إخطار الفائزين من خلال قنوات الاتصال الرسمية لـ QNB بحلول 20 ديسمبر 2022. بقبول الجائزة، يوافق كل عميل على المشاركة الكاملة في فعاليات العلاقات العامة والدعاية الأخرى التي قد ينظمها QNB فيما يتعلق بالجائزة، وإلا فإنه يجب على العميل إخطار QNB بعدم رغبته/ موافقته على المشاركة في الحدث العام ورغبته في أن ند استبعاده
  - 6. يحتفظ QNB بالحق في استبعاد أي عميل من استلام الجائزة، إذا تبين، وفقًا لتقديره الخاص، أن هذا العميل قد انتهك أياً من هذه الشروط والأحكام، أو أغلق حساب بطاقته الانتمانية/ حساباته الجارية لدى QNB في وقت منح الجائزة، أو تمت إدانته بأي نوع من الجرائم أو بموجب أي قوانين أخرى معمول بها بموافقة مسبقة من وزارة التجارة والمناعة
- 7. يجوز للبنك، في حالة وجود ظروف منعزلة، وفي أي وقت دون إشعار مسبق، استبدال أو تعويض الجائزة المقدمة في إطار العرض الترويجي بجائزة أخرى ذات قيمة معادلة أو مماثلة، وفقاً لتقدير QNB المطلق بموافقة مسبقة من وزارة التجارة والصناعة.
- 8. في حالة عدم مطالبة العميل بالجائزة في غضون 30 يوماً بعد إعلانه فائزاً لأي سبب من الأسباب، يحتفظ QNB بالحق في إخطار وزارة التجارة والصناعة واستبدال اسم العميل بالمنفق الأعلى التالي، أو استخدام الجائزة من أجل غرض آخر حسب تقدير البنك. لن يكون البنك مسؤولاً عن أي رسوم يتم تكبدها نتيجة منح الجائزة للعميل أو بسبب التأخير في استلام الجائزة.
  - 9. لا يسري العرض على البطاقات الانتمانية المخصصة للشركات الصغيرة والمتوسطة والمؤسسات.
    - 10. لن يتم تقديم بديل نقدي للمكافآت المقدمة في إطار الحملة.
  - 11. تخضع الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر. ويكون للمحاكم القطرية الاختصاص الحصري للنظر والفصل في أي نزاع ينشأ عنها أو يتعلق بها، أياً كان نوعه.
  - یجب أن تشیر جمیع الشروط و الأحكام الأخرى إلى شروط و أحكام برنامج مكافآت